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Nije bilo vremena za drugačiju varijantu, odgovorio je premijer Andrej Plenković novinarima

četiriju hrvatskih redakcija (RTL, HRT, 24 Sata/Večernji list, Jutarnji list) koji su ga pitali je li baš

moralo ispasti da, a što pokazuje e-mail korespondencija potpredsjednice Vlade Martine Dalić s

konzultantima i odvjetnicima pri izradi tzv. lex Agrokora, isti ljudi koji su na njemu radili zakon i

provode te zarađuju milijune.

"Da smo imali godinu ili dvije, mogli smo oformiti dvije, tri radne skupine i raditi komparativne

analize insolvencijskih zakona. Ali, mi to vrijeme nismo imali", poručio je Plenković i ponovio

kako Martina Dalić uživa njegovo povjerenje. Istaknuo je kako su u Vladi, suočeni s

gospodarskim kolapsom države zbog problema u Agrokoru, preuzeli političku odgovornost, a

isto je preuzela i Dalić, kao i stručnjaci uključeni u taj proces.

"Tvrtka radi, svi su ostali zaposleni, a država nije dala ni kune. Iz mog kuta globalni cilj je

ostvaren. Da smo imali vremena, u operativnom smislu sve bi bilo transparentnije", rekao je i

ponovio kako u e-mailovima koje je slala Martina Dalić ne vidi neki bitni novi element.

Do 10. srpnja bit će potpisana nagodba u Agrokoru

Premijer vjeruje da će do 10. srpnja biti potpisana nagodba s vjerovnicima u Agrokoru, da mu

ozračje koje sada postoji ulijeva povjerenje da će se nagodba dogoditi, a ne misli da bi ova

situacija nakon e-mailova mogla utjecati na stabilnost Vlade i vladajuće većine. "Mislim da nema

razloga da netko od naših partnera izađe iz Vlade", kazao je Plenković.

Upitan misli li po svaku cijenu u parlamentu držati "tanku većinu dok država klizi nizbrdo",

posebno što se tiče odlazaka iz zemlje, odgovorio je kako nije za pesimizam jer nitko u njegovoj

Vladi ne bježi od problema, već ih pokušava rješavati, dok država "ide naprijed" čemu svjedoče

i podaci da je RH lani prvi put zaradila više nego je potrošila, ima stabilan rast BDP-a, nižu

stopu nezaposlenosti.

Ponovno je odbacio nagađanja da priprema rekonstrukciju Vlade, istaknuvši kako je svim

ministrima odaslao identične poruke s rokovima u kojima moraju krenuti s reformama. "Svi su

dobili rokove i zadatke, a za šest mjeseci tražit ću da preuzmu odgovornost", poručio je.

O padu rejtinga HDZ-a: Sigurno je da vlast troši

Na pitanje kako tumači anketni pad rejtinga HDZ-a, Plenković je odgovorio kako "vlast troši",

pohvalivši svoju vladu za uspjehe poput nabavke borbenih zrakoplova, ugovora o gradnji

Pelješkog mosta, smanjenja deficita, spašavanja Agrokora, ratifikacije Istanbulske konvencije...

Uputio je poruku četrnaestero HDZ-ovih zastupnika koji su glasovali protiv te konvencije,

upitavši ih što su time dobili i koga su time ojačali, što se promijenilo, no nije, kaže, čuo nijedan

smislen argument . "Ja sam dobio upravo ono što želim i smjer u kojem hrvatsko društvo treba

ići, a treba ići naprijed", naglasio je.

Ustvrdio je kako HDZ vodi točno tamo gdje treba biti, u desni centar gdje je stranku ostavio i prvi

predsjednik Franjo Tuđman.
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O smanjenju PDV-a u drugoj fazi porezne reforme

Plenković je zadovoljan prvom fazom porezne reforme jer, kaže, ljudi više zarađuju, proračun se

puni, a u drugoj fazi koja će uslijediti Vlada će razmotriti smanjenje PDV-a, s ciljem da cijene ne

ostanu iste.

Ne misli da je, unatoč najavama iz Ine i MOL-a, zapečaćena sudbina sisačke naftne rafinerije, a

otkrio je kako se u Vladi konzultiraju sa stručnjacima koji bi trebali izaći sa savjetima hoće li se

ići u otkup dionica Ine ili na novog strateškog partnera. "Očekujem da će se cijeli proces odvijati

do kraja godine", rekao je Plenković.

Rješenje problema u hrvatskim brodogradilištima vidi u pronalasku strateškog partnera, a

moguća rješenja za rasterećenje glomaznog državnog aparata vidi u možebitnom smanjenju

broja općina, onih najmanjih.

Vezano za demografske mjere koje predlaže predsjednica Republike Kolinda Grabar-Kitarović

predsjednik Vlade i HDZ-a kazao je kako je resorna ministrica Nada Murganić dobila za zadaću

da analizira te mjere, a na pitanje hoće li Grabar-Kitarović biti HDZ-ova kandidatkinja i na idućim

predsjedničkim izborima krajem 2019., odgovorio je: "Ako ona želi biti kandidatkinja HDZ-a

onda će dobiti i potporu predsjednika HDZ-a".

(Hina)
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